
MARTA KIŠ:  

- Dobar dan predsjedniče Skupštine, dobar dan Gradonačelniku i dogradonačelnicima, 

zastupnicima i svima prisutnima.  

Moje pitanje prema Gradonačelniku je vezano uz plan potreba koji je ove godine prvi 

put na ovaj način uveden u vijeće gradske četvrti i mjesni odbor odnosno njihove budžete kako 

bi se zapravo organizirale aktivnosti i programi koji unapređuju kvalitetu života različitih 

kvartova i njihovih stanovnika. To se naravno radi tako da se zajednica i zajedništvo na različite 

načine i kroz različite aktivnosti, od kulturnih, sportskih, zdravstvenih, vrtlarskih, organiziraju 

i to upravo vijeća gradskih četvrti i mjesni odbori. Onoliko koliko sam ja uspjela upratiti bilo 

je odličnih programa, od Dubrave gdje je bila Dubrava Striborova koju je organizirao Mjesni 

odbor Ivane Brlić za 150. rođendan, njen rođendan. Bio je Svjetski dan knjige na Pešči što sam 

čula da je super jer su klinci čitali poeziju ali i ostavili tragove pločica po klupama i zapravo 

osvijestili neku, drugačiji moment dosadnog čitanja. Festival zajednice u Španskom je ponovio 

svoj uspjeh od prošle godine.  

Uglavnom zanima me na koji način možemo pratiti ova događanja i šta se sve zbiva u 

planu potreba ovih dana i sljedeće godine u kvartovima?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupnice. Odgovor će dati Gradonačelnik. Izvolite  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Odgovor će dat dogradonačelnica Dolenec.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Izvolite, zamjenica gradonačelnika Danijela Dolenec.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- Di mi je zastupnica? Tu je Kiš. Dobar dan, poštovanje!  

Plan potreba, sjećat ćete se svi jer smo ga dakle usvojili …… izmjenu Odluke o 

financiranju mjesne samouprave u studenom prošle godine. Tad smo predstavili namjeru koja 

se s time želi postići a sad smo već vrlo vrlo daleko u realizaciji. Treba reći da cilj ove nove 

aktivnosti odnosno novog, kako bi rekla, linije financiranja prema mjesnoj samoupravi je naša, 

naš napor da zapravo same zajednice, dakle same gradske četvrti i mjesni odbori odrede svoje 

prioritete vezano uz to kako vide da treba pobuditi zajednicu, zajedništvo, druženje i 

povezivanje. Tako da ove godine, tako je formuliran plan potreba da su gradske četvrti mogle 

dobiti do 20 tisuća eura a mjesni odbori između 3 i 6 tisuća eura i prijaviti se s vrlo, vrlo 

raznovrsnim programima. Sad je, vi ste zastupnice spomenuli neke kulturne programe ali tu 

ima svega, od vježbanja za starije, nekakvih preventivnih programa isto tako vezano uz javno 

zdravstvo do dani mjesnih odbora, do malonogometnih turnira, raznoraznih drugih aktivnosti. 

I sveukupno imamo prijavljeno 185 planova i već je otprilike 30% onoga što je planirano za 

2024. sad u realizaciji. Spomenuli ste neke događaje, neke smo posjetili i ja osobno i zamjenik 

i fenomenalan je odaziv. Mislim da je sjajna ta sinergija kad se zapravo od samih četvrti i 

mjesnih odbora ponude aktivnosti a Grad ih može na ovaj način sustavnije financirati.  

I samo bi za kraj još rekla, evo za ovaj vikend da najavim da možete otići, recimo u 

Mjesni odbor Dubec na natjecanje u kuhanju gulaša. To je recimo ovaj vikend. Isto tako šansona 

u Parku Zvonka Špišića. To je Gradska četvrt Trešnjevka Sjever, a možete ići i na  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

besplatnu školu rolanja u Podsljemenu, to organizira Gradska četvrt Podsljeme.  
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JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Dodatno objašnjenje želite zastupnice? Ne, niste dali znak. Onda idemo 

dalje.  

 


